R1	
	Use as a fuel (other than in direct incineration) or other means to generate energy 作为燃料(而不直接焚化)或以其他方式产生能量
	15月燃料(川不且接災化)以以共他万式厂生能里
R2	Solvent reclamation/regeneration
	溶剂回收 / 再产生
R3	Recycling/reclamation of organic substances which are not used as solvents
NJ	没有用作溶剂的有机物质的再循环/回收
	大石川 TF 在 川 SH J 石 小 C T SM J C T T H G A F / 日 大
R4	Recycling/reclamation of metals and metal compounds
	金属和金属化合物的再循环 / 回收
R5	Recycling/reclamation of other inorganic materials
	其他无机物质的再循环 / 回收
R6	Regeneration of acids or bases
	酸或碱的再产生
R7	
	Recovery of components used for pollution abatement
	回收污染减除剂的组分
R8	Recovery of components from catalysts
	回收催化剂组分
R9	
	Used oil re-refining or other reuses of previously used oil
	废油再提炼或以其他方式重新使用已使用过的油
R10	Look to store the self-to the total to the self-total total to the self-total total
	Land treatment resulting in benefit to agriculture or ecological improvement 能改善农业或生态的土地处理
R11	Uses of residual materials obtained from any of the operations numbered R1-R10
	使用从编号R1至R10任何一种作业之中产生的残余物质
R12	Exchange of wastes for submission to any of the operations numbered R1-R11
	交换废物以便进行编号 R 1 至 R 1 1 的任何一种作业
R13	Accumulation of material intended for any operation in Section B
	积累B节内任何一种作业所用的物质
	-